
Høringssvar til den nye tildelingsmodel 11/1-2024

Indledningsvis ser Dagtilbudsudvalget i Suldrup positivt på følgende punkter:
- at der handles hurtigt, når børn og unge mistrives
- at der kan komme en tidlig hjælp i gennem særlig tilrettelæggelse og

støtteforanstaltninger i det almene fællesskab
- at der bevares et lokalt råderum, da der her i Suldrup er en rød tråd fra

dagpleje/vuggestuen, børnehaven og skole, som fungerer godt

Sideløbende ser vi en bekymring i forhold til følgende punkter:
- hvordan visionen kan realiseres, når man vil spare på den pædagogisk uddannede

personale
- hvordan man fremover kan tilgodese de enheder hvor tildelingen til socioøkomonien

tidligere har været benyttet
- at vi i Suldrup har en fin økonomi med ind i budgetterne, som vi kan være bekymrede

for, vil “forsvinde” fra os
- at underskud følger med, og at pengene skal hentes ind
- i forhold til håndtering af mer-/mindre forbrug, ser vi, at det er børnene i kommunen,

som kommer til at betale prisen ved færre pædagoger, samt færre kroner til drift. Det
er frustrerende, at det er børnene som skal betale prisen for andres dårlige
beslutninger i kommunen

Slutteligt vil vi komme med følgende forslag:
- vedrørende minimumsnormeringer - at man hæver antal børn pr. pædagogisk leder,

frem for at gå ned på pædagogisk uddannet personale
- tildelt socioøkonomi fortsat vil tildeles som nu, og derefter er det fint med ligelig

tildeling pr. barn

Mvh.
Dagtilbudsudvalget Tumlehøj


